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van 

Antwoord 

6-okt Ad Maarsse Wat zijn de exploitatiekosten 
tennishal De Beeck 

Mario Weima De kosten en inkomsten van de Beeck zitten verweven in elkaar. Totaal 
wordt er ongeveer 230.000 euro opgehaald aan huren, inclusief de 
tennishal en wordt ongeveer 260.000 euro betaald voor de 
instandhouding van de Beeck.  

De opbrengst voor de tennishal was in 2008 ongeveer 70.000 euro voor 
de tennis en daarbij nog ongeveer 25.000 euro voor het gebruik van de 
tennishal door de Adriaan Roland Holstschool. De kosten voor de 
instandhouding van de tennishal zitten in het grote geheel 

6-okt Anja de Ruiter Het inwonertal is in 2010 30.862. Bij 
welke grens gaat het aantal 
raadsleden omlaag? 

Thecla 
Engelsbel 

Artikel 8 van de Gemeentewet geeft het volgende aan: 

21 raadsleden inwonertal 25.001 – 30.000 

23 raadsleden inwonertal 30.001 – 35.000 

Op grond van artikel 1, lid 2 Gemeentewet geldt als peildatum 1 januari 
van het jaar voorafgaand aan het jaar van raadsverkiezing. 

Dat is in dit geval 1-1-2009 en toen bedroeg het aantal inwoners 31.492. 

Bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2010 zijn er dus 23 raadszetels te 
verdelen. 

6-okt Anja de Ruiter 
en Alwin 
Hierbrink 

De nulmeting voor de WWB (blz 33 
van de begroting is niet ingevuld. 
Verzoek om de juiste cijfers alsnog te 
vermelden. 

Marleen 
Wijnker 

Cijfers WWB: 

2008: 216 (stand 31 december 2009) 

2009: 233 zie ook prognose najaarsnota p.53 

2010: 250 zie ook prognose najaarsnota p.53 

2011: 270 zie ook prognose najaarsnota p.53 

2012: 270 zie ook prognose najaarsnota p.53 

2013: 270 zie ook prognose najaarsnota p.53 
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6-okt Anja de Ruiter 
en Alwin 
Hierbrink 

De kosten van het toegankelijk maken 
voor mensen met een beperking van 
de bibliotheek in Egmond aan den 
Hoef worden niet verhaald op de 
bouwer (blz. 32 begroting) 

Marleen 
Wijnker 

De bouwer heeft de bibliotheek opgeleverd conform de eisen van het 
bestek en de minimale eisen die voor toegankelijkheid gelden. Het kan 
daarom niet op hem verhaald te  worden. Het is echter gebleken dat 
mensen met een scoot-mobiel moeilijk door de toegang naar binnen 
kunnen. Om de toegang te verbeteren worden boven schuifdeuren 
geplaatst. Beneden zijn al schuifdeuren geplaatst. Dit idee is in overleg 
met de bibliotheek en een persoon met een scootmobiel tot stand 
gekomen. 

6 okt Alwin Hietbrink Is bij de ontwikkeling van het van 
Reenenpark rekening gehouden met 
het Bermenbeleid? 

  

 

Tjeerd Bosma Het bermenbeleid is niet specifiek meegenomen. Het is bij deze pilot 
juist de bedoeling om in overleg met bewoners te bekijken wat op welke 
plek mogelijk is.  

 

6-okt Anja de Ruiter 
en Alwin 
Hierbrink 

Om hoeveel financiële middelen gaat 
het exact als het gaat om de 
mantelzorgregeling vanuit het rijk en 
wat gaan we daarmee doen 
(Najaarsnota blz. 48) 

Marleen 
Wijnker 

Deze landelijke regeling op basis waarvan aan mantelzorgers een 
financiële waardering kan worden toegekend, wordt onder 
verantwoordelijkheid van VWS uitgevoerd. Afhankelijk van de indicatie 
ontvangt de mantelzorger een aanvraagformulier van de Sociale 
Verzekeringsbank (SVB) of het bureau jeugdzorg. De Regeling 
waardering mantelzorgers wordt door veel minder mensen gebruikt dan 
verwacht. Het kabinet liet onderzoeken hoe de waardering van 
mantelzorgers toegankelijker kan worden. Research voor Beleid 
adviseert het kabinet de regeling stop te zetten en samen met 
gemeenten te komen tot een adequate vorm van waardering van en 
ondersteuning voor mantelzorgers. Staatssecretaris Bussemaker zou 
met een vernieuwde visie op de waardering van 
mantelzorgondersteuning hierop terug komen eind 2008. Top op heden 
is hier nog geen duidelijkheid over. Ook het bedrag wat gemeenten 
hiervoor ontvangen is dus nog niet duidelijk. 
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6 okt André v/d Leij Wat houdt het project op blz. 118 
kruispunt Heilooerzeeweg/hoeverweg 
in?  

Tjeerd Bosma De betreffende kruising is een kruising in een provinciale weg. De 
provincie wil deze weg renoveren. Tevens wordt daarbij de betreffende 
kruising aangepakt. Gedacht wordt aan een (turbo)rotonde. Aangezien 
een groot deel van de verkeersstroom onze gemeente in gaat zijn wij 
ook financieel betrokken. (bij kruisingsrenovaties waar verschillende 
wegbeheerders bij betrokken zijn worden de kosten verdeeld naar de 
verkeersintensiteit in de verschillende richtingen.) Het jaar van 
uitvoering (2012) is afhankelijk van de renovatie door de provincie. 

6 okt André v/d Leij Hoe verhuren wij gemeentelijke 
woningen en welk raadsbesluit ligt ten 
grondslag aan het verkopen van 
woningen 

 

Tjeerd Bosma Per te verhuren object wordt bekeken wat de beste aanpak is om het 
betreffende object verhuurd te krijgen. Objecten die slechts tijdelijk leeg 
komen te staan vanwege aanstaande ontwikkelingen worden via een 
antikraak bureau verhuurd.  

Het college van B&W heeft in maart 2009 een lijst van te verkopen 
woningen vastgesteld. Naar aanleiding van vragen in de Algemene 
raadscommissie van 10 maart 2009 is door het college een memo 
opgesteld. Dit staat op de lijst van ingekomen stukken van week 15. 

6 okt André v/d Leij Waarom is het duurzaam inrichten 
van de Heerenweg twee keer in de 
investeringslijst staat opgenomen.  

 

Tjeerd Bosma Voor de duurzame inrichting was € 450.000 begroot waarvan 
€ 225.000,- bestond uit subsidie. Inmiddels is echter duidelijk geworden 
dat deze subsidie niet verstrekt wordt en is dus een bedrag van 
€225.000,- extra opgenomen. Per abuis is dit als een afzonderlijk project 
benoemd waardoor het zelfde project twee keer in de investeringenlijst 
is komen te staan. 
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